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OR.0012.3.2.2025 
OR.0012.4.2.2025 
Rada Gminy Gzy 
Komisja Budżetu i Finansów, Komisja Oświaty Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
 

Protokół Nr 6/2025 
Ad. pkt 1. 
Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia Emilia Oleksa – rozpoczęła obrady 19 maja 2025 r.  
o godz. 13:00, a zakończyła o godz. 14:47 tego samego dnia. Następnie poprosiła Państwa 
Radnych o potwierdzenie swoich obecności na tabletach.  
Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
OBECNY: 6, NIEOBECNY: 1 
Wyniki imienne: 
OBECNY (6) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Jerzy Sieńkowski, Alina Załoga 
NIEOBECNY (1) 
Andrzej Pychewicz 
Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
OBECNY: 6, NIEOBECNY: 3 
Wyniki imienne: 
OBECNY (6) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Mateusz Sierzan, Jacek Stępniewski, 
Wiesław Światkowski 
NIEOBECNY (3) 
Anna Kozłowska, Andrzej Pychewicz, Robert Turek 
O godz. 13:05  na posiedzenie wspólne komisji przybył Radny Andrzej Pychewicz. Zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Budżetu i Finansów oraz 7 członków 
Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego oraz zaproszeni goście.  
Lista obecności Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego stanowi załącznik nr 1  
do niniejszego protokołu.  
Lista obecności Komisji Budżetu i Finansów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
Lista osób uczestniczących w posiedzeniu wspólnym komisji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
Ad. pkt 2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – przedstawił proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Gzy do 2030 roku”. 
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4. Informacja o stanie opieki zdrowotnej na terenie gminy Gzy za 2024 rok.  
5. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Gzy za 2024 rok.  
6. Informacja o stanie opieki weterynaryjnej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
7. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Gzy za 2024 rok.  
8. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok.  
9. Projekt uchwały uchylający uchwałę Nr III/17/2024 Rady Gminy Gzy z dnia 26 sierpnia  

2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gzy. 
11. Projekt uchwały w sprawie zmian  uchwały budżetowej Gminy Gzy na rok 2025. 
12. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym  
do rejestru zabytków. 

13. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym  
do rejestru zabytków. 

14. Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa w Sołectwie  
Żebry-Wiatraki.  

15. Analiza wniosków i zaleceń pokontrolnych z kontroli zewnętrznych przeprowadzonych  
w 2024 r. 

16. Przyjęcie protokołów Nr 5/2025. 
17. Sprawy różne. 
18. Zamknięcie komisji. 
Jednocześnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych lub Pani Wójt chciałby wystąpić  
z wnioskiem o dokonanie zmian w przedstawionym porządku obrad? 
Przewodniczący Rady J. Barkała – zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 
jako punktu 15 "Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia 
Sędziów „AEQUITAS”. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie wniosek formalny 
Przewodniczącego Rady J. Barkały.  
Głosowano w sprawie: 
wniosek formalny Przewodniczącego Rady Gminy Gzy o wprowadzenie do porządku obrad jako 
punktu 15 : Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów 
„AEQUITAS”. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
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Głosowano w sprawie: 
wniosek formalny Przewodniczącego Rady Gminy Gzy o wprowadzenie do porządku obrad jako 
punktu 15 : Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów 
„AEQUITAS”. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
Porządek posiedzenia po wprowadzonych zmianach stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
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Ad. pkt 3.  
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Gzy do 2030 roku”, który stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
Pracownik Urzędu Gminy – poinformowała Państwa Radnych, że inicjującą uchwałą rozpoczęcia 
procedury sporządzania Strategii Rozwoju Gminy Gzy do 2030 roku jest Uchwała  
Nr XLVII/304/2025 Rady Gminy Gzy z 27 marca 2025 r. Następnie została zawarta umowa z firmą 
EKOD Urbanistyka mgr Łukasz Kowalski w celu przygotowania projektu strategii  
i przeprowadzenia analiz w tym celu.  
Następnie pracownik firmy EKOD Urbanistyka mgr Łukasz Kowalski za pośrednictwem połączenia 
internetowego online wyświetlił Państwu Radnym prezentację na ekranie projektora  
oraz przedstawił i omówił etapy procedowania strategii, w tym m.in.: 
- podstawy formalno-prawne strategii, 
- etapy procedowania strategii,  
- diagnozę sytuacji społecznej, gospodarczej i przestrzennej, przykłady dokonywanych analiz, 
- wskaźnik dostępności transportowej, 
- wizję rozwoju. 
Brak dyskusji w tym punkcie. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Gzy do 2030 roku”. 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Gzy do 2030 
roku”. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy Gzy do 2030 
roku”. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy 
Gzy do 2030 roku”. 
Ad. pkt 4.  
Informacja o stanie opieki zdrowotnej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Kierownik NZOZ „DAR-MED” – przedstawił informację o stanie opieki zdrowotnej na terenie 
gminy Gzy za 2024 rok, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
Brak dyskusji w tym punkcie. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie przyjęcie informacji 
o stanie opieki zdrowotnej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia informacji o stanie opieki zdrowotnej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia informacji o stanie opieki zdrowotnej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
Komisje pozytywnie przyjęły informację o stanie opieki zdrowotnej na terenie gminy Gzy za 2024 
rok. 
Ad. pkt 5.  
Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa –  poinformowała, że nie przybyła zaproszona 
osoba do zreferowania informacji o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Gzy za 
2024 rok, która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. Stwierdziła, że na pewno Państwo 
radni zapoznali się w informacją i otworzyła dyskusję w tym punkcie. 
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Brak dyskusji w tym punkcie.  
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie przyjęcie informacji 
o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia informacji o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
Komisje przyjęły informację o stanie opieki weterynaryjnej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 

Ad. pkt 6.  
Informacja o stanie opieki weterynaryjnej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poinformowała również, że nie przybyła 
zaproszona osoba do zreferowania informacji o stanie opieki weterynaryjnej na terenie gminy Gzy 
za 2024 rok, która stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. Zapytała, czy Państwo radni 
mają jakieś zapytania dotyczące informacji o stanie opieki weterynaryjnej na terenie gminy Gzy 
za 2024 rok. 
Brak dyskusji w tym punkcie.  
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie przyjęcie informacji 

o stanie opieki weterynaryjnej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia informacji o stanie opieki weterynaryjnej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia informacji o stanie opieki weterynaryjnej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
Komisje przyjęły informację o stanie opieki weterynaryjnej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Ad. pkt 7.  
Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Wiceprezes Zarządu Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Gzach - 
przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Gzy za 2024 rok, 
która stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
Radny W. Światkowski – zapytał, czy w poszczególnych jednostkach OSP jest pełna obsada 
kierowców do wozów strażackich?  
Wiceprezes ZOG ZOSP RP w Gzach – odpowiedział, że każda jednostka OSP posiada minimum 
trzech kierowców . 
Radny W. Światkowski – powiedział, że z posiadanych informacji w OSP Szyszkach zostaje tylko 
dwóch kierowców, którzy pracują poza rejonem zamieszkania. W OSP Szyszki praktycznie nie ma 
kierowcy. Zapytał, jaka jest sytuacja w innych OSP - Gzy i Przewodowo Majorat? Zapytał również, 
co się dzieje w takich przypadkach, czy pozostaje tylko wtedy Państwowa Straż Pożarna Pułtusk, 
która z posiadanych informacji narzeka na współpracę z OSP z terenu gminy Gzy? 
Wiceprezes ZOG ZOSP RP w Gzach – odpowiedział, że były problemy z wyjazdem  
w niektórych jednostkach OSP, ale nie zdarzyła się sytuacja, że żadna z jednostek OSP nie 
wyjechała do działań. Poinformował, że jak nie mogła dojechać jednostka OSP Gzy to wyjechała 
OSP Przewodowo Majorat. Był czas, kiedy OSP Gzy miało problemy z wyjazdami w godzinach 8:00 
– 16:00, dlatego Komenda Główna opracowała plan rozwoju Krajowego Systemu Ratowniczo-
Gaśniczego dążąc do tego, aby minimum dwie jednostki na terenie gminy były  włączone  
do KSR-G. Dodał, że w jednostce OSP Przewodowo Majorat nie było takiej sytuacji, żeby nie 
wyjechała do akcji. W związku z wnioskiem Komendanta Powiatowego do Komendanta 
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Wojewódzkiego w dniu 01.11.2025 r. jednostka OSP Przewodowo Majorat zostanie włączona do 
Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. Dodał, że jest taka zasadna, że w pierwszej 
kolejności dysponowana jest jednostka OSP włączona do KSRG, a jeśli potrzebna jest większa ilość 
sił i środków kolejne OSP. Stwierdził, że jako strażacy OSP z terenu gminy Gzy nie narzekają na 
współpracę z Jednostką Ratowniczo-Gaśniczą w Pułtusku.  
Wójt T. Sobieraj – nawiązując do toczonej się dyskusji poinformował Pana Radnego, że nie ma 
zagrożenia jeśli chodzi o wyjazdy OSP do akcji, w tym OSP Szyszki. Dodał, że na pewno jak w każdej 
jednostce zdarzają się takie przypadki, bo specyfika składu i ochotników straży pożarnej jest taka, 
że coraz mniej jest osób będących na miejscu i prowadzących w większości przypadku 
gospodarstwa rolnego, gdzie najczęściej są to pracę wyjazdowe. Staramy się, aby we wszystkich 
jednostkach OSP zabezpieczenie personalne i osobowe było i dlatego zostały poczynione 
działania, aby przeszkolić innych nowych kierowców. Jak przystało na każdego ochotnika 
momenty słabości są i z mobilizacją jest trudniej, ale jego zdaniem nie było takiej sytuacji, że żadna 
jednostka OSP na dźwięk syreny w minimalnym składzie nie wyjechała do działań. Jeśli chodzi  
o Państwową Straż Pożarną w Pułtusku to na pewno zdarzają się sytuację mniej komfortowe, ale 
na pewno nie było sytuacji, żeby zagrożenie źle było potraktowane, a Pułtuska Straż Pożarna  
w Pułtusku się nie pojawiła. Tak jak podkreślił przedmówca dążymy do starań, aby jednostkę OSP 
Przewodowo Majorat w tym roku włączyć do Krajowego Systemu Ratownictwa Gaśniczego w celu 
zwiększenia standardu i ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Gzy. 
Radny W. Światkowski – zapytał Pana Wójta, czy był na uroczystościach przekazania sprzętu OSP  
w Sońsku? Omówił pokrótce o wydarzeniu i obecności Marszałka Województwa Mazowieckiego 
Pana Adama Struzika.  
Wójt T. Sobieraj – odpowiedział, że nie był zaproszony, bo to jest inny powiat. Z tego co wiedział 
to impreza organizowana była z tytułu powiatowego obchodu strażaka na terenie OSP Trzciniec 
oraz przy okazji 75-lecie tej jednostki. Jeśli chodzi o sprzęt to uważał, że Gmina Gzy nie ma co się 
powstydzić, jeśli chodzi o jednostki OSP Gzy i Przewodowo Majorat co do ilości samochodów  
oraz cały czas dążymy do doskonałości. 
Dyskusja w tym punkcie zakończona.  
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie przyjęcie informacji 
o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Gzy za 2023 rok. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia informacji o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia informacji o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
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Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
Komisje przyjęły informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Gzy za 2024 rok. 
Ad. pkt 8. 
Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok. 
Kierownik GOPS w Gzach – przedstawił ocenę zasobów pomocy społecznej za 2024 rok, która 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
Brak dyskusji w tym punkcie. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie przyjęcie oceny 
zasobów pomocy społecznej za 2024 rok. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za 2024 rok. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za 2024 rok. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
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Komisja przyjęły ocenę zasobów pomocy społecznej za 2024 rok. 
Ad. pkt 9.  
Projekt uchwały uchylający uchwałę Nr III/17/2024 Rady Gminy Gzy z dnia 26 sierpnia 2024 r.  
w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich 
lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Skarbnik E. Karpowicz - przedstawiła projekt uchwały uchylający uchwałę Nr III/17/2024 Rady 
Gminy Gzy z dnia 26 sierpnia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym  
do rejestru zabytków, który stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
Wójt T. Sobieraj – w kwestii wyjaśnienia poinformował Państwa Radnych, że po odbyciu kilku 
rozmów, ksiądz Roman Mosakowski - proboszcz parafii św. Rocha w Przewodowie Poduchownym 
podjął taką decyzję, bez analizowania argumentów za i przeciw. Napotkał na pewno problemy 
natury formalnej i mało uczciwych ludzi, jeżeli chodzi o wykonanie dokumentacji projektowej  
i wniosku. Na pewno dołożyliśmy wszelkich starań, aby pomóc księdzu Romanowi przy 
planowaniu inwestycji, ale podjął świadomą decyzję, składając oświadczenie, że rezygnuje  
z dofinansowania inwestycji. Poinformował, że po rozmowach i próbach zatrzymania środków, 
które były przeznaczone na parafię św. Rocha w Przewodowie Poduchownym, otrzymaliśmy 
zgodę i dotacja zostanie przeznaczona na pracę w pozostałych kościołach na terenie Gminy Gzy. 
Kwota 550 000,00 zł została po równo podzielona (po 275 000,00 zł) na dwie parafię:  
p.w. Św. Walentego w Gzach i p.w. Św. Bartłomieja Apostoła w Szyszkach. 
Brak dyskusji w tym punkcie.  
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały uchylającego uchwałę Nr III/17/2024 Rady Gminy Gzy z dnia 26 sierpnia 2024 r. 
w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich 
lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały uchylającego uchwałę Nr III/17/2024 Rady Gminy Gzy z dnia 26 
sierpnia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały uchylającego uchwałę Nr III/17/2024 Rady Gminy Gzy z dnia 26 
sierpnia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
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Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały uchylający uchwałę Nr III/17/2024 Rady Gminy 
Gzy z dnia 26 sierpnia 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków. 
Ad. pkt 10. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gzy. 
Skarbnik E. Karpowicz - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Gzy, który stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
Brak dyskusji w tym punkcie.  
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gzy. 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gzy. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gzy. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej  Gminy Gzy. 
Ad. pkt 11. 
Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Gzy na rok 2025. 
Skarbnik E. Karpowicz - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej 
Gminy Gzy na rok 2025, który stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
Brak dyskusji w tym punkcie. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Gzy na rok 2025. 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Gzy na rok 2025. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Gzy na rok 2025. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy 
Gzy na rok 2025. 
Ad. pkt 12. 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Skarbnik E. Karpowicz - przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na 
dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
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wpisanym do rejestru zabytków, który stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. Projekt 
uchwały dotyczył udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Walentego 
w Gzach w wysokości 275.000,00 zł (słownie: dwieście siedemdziesiąt pięć tysięcy złotych) 
z przeznaczeniem na prace budowlano-konserwatorskie dachu kościoła parafialnego p.w. 
Wniebowzięcia NMP w Gzach – etap II, wpisanego na podstawie decyzji Mazowieckiego 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków nr 251/2010 z dnia 1 kwietnia 2010 r. do rejestru 
zabytków pod nr A-913. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Brak dyskusji w tym punkcie. 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na 
dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków. 
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Ad. pkt 13. 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Skarbnik E. Karpowicz - przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na 
dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, który stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. Projekt 
uchwały dotyczył udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Bartłomieja 
Apostoła w Szyszkach w wysokości 275.000,00 zł (słownie: dwieście siedemdziesiąt pięć tysięcy 
złotych) z przeznaczeniem na prace konserwatorskie dachu wieży – kościół parafialny pw. 
Przemienienia Pańskiego w Szyszkach, wpisany wraz ze strefą otoczenia na podstawie decyzji 
Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków nr 124/2008 z dnia 30 stycznia 2008 r. 
do rejestru zabytków pod nr A-815. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
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Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na 
dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków. 
Ad. pkt 14.  
Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa w Sołectwie Żebry-
Wiatraki. 
Sekretarz A. Goździewska - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów 
uzupełniających sołtysa w Sołectwie Żebry-Wiatraki, który stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa w Sołectwie  
Żebry-Wiatraki. 
Brak dyskusji w tym punkcie. 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa w 
Sołectwie Żebry-Wiatraki. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa w 
Sołectwie Żebry-Wiatraki. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów 
uzupełniających sołtysa w Sołectwie Żebry-Wiatraki. 
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Ad. pkt 15.  
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów „AEQUITAS”, 
stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady J. Barkała – poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po 
wnikliwej analizie przedmiotowej petycji na posiedzeniu w dniu 19.05.2025 r. stwierdziła, iż 
podjęta w petycji tematyka, dotycząca organizacji wymiaru sprawiedliwości i prawnej pozycji 
osób ten wymiar sprawujących, jak i kompetencje oraz przebieg procesu legislacyjnego w celu 
zmiany regulacji prawnych są jasno określone w przepisach prawa i nie dają kompetencji Radzie 
Gminy do opiniowania czy zajmowania stanowiska w stosunku do treści projektów aktów 
prawnych. Zadania gminy nie obejmują także co do zasady wymiaru sprawiedliwości. W związku 
z powyższym zwrócił się do Państwa Radnych o zaopiniowanie projektu uchwały stwierdzającego, 
że ww. petycja jest bezzasadna. 
Uchwała Nr 7/2025 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie informacji o stanie ochrony 
przeciwpożarowej na terenie gminy Gzy za 2024 rok stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu.  
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów 
„AEQUITAS”. 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia 
Sędziów „AEQUITAS”. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia 
Sędziów „AEQUITAS”. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
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Anna Kozłowska, Robert Turek 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 
Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów „AEQUITAS”. 
Ad. pkt 16. 
Analiza wniosków i zaleceń pokontrolnych z kontroli zewnętrznych przeprowadzonych w 2024 r. 
Wójt T. Sobieraj – zapoznał Państwa Radnych z analizą wniosków i zaleceń pokontrolnych  
z kontroli zewnętrznych przeprowadzonych w 2024 roku, która stanowi załącznik nr 19 do 
niniejszego protokołu.  
Brak dyskusji w tym punkcie.  

Ad. pkt 17. 
Przyjęcie protokołu Nr 5/2025. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa – poinformowała, że skrzynki e-mailowe 
Państwo Radni otrzymali protokół Nr 5/2025. Zapytał, czy zgłaszają uwagi do protokołów? 
Brak zgłoszonych uwag do protokołu.  
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia E. Oleksa– poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr 5/2025. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu Nr 5/2025. 
Wyniki głosowania Komisji Budżetu i Finansów 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Jacek Barkała, Witold Czapliński, Michał Kumiński, Emilia Oleksa, Andrzej Pychewicz, Jerzy 
Sieńkowski, Alina Załoga 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu Nr 5/2025. 
Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Piotr Kownacki, Ewelina Niesłuchowska, Konrad Piliński, Andrzej Pychewicz, Mateusz Sierzan, 
Jacek Stępniewski, Wiesław Światkowski 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Anna Kozłowska, Robert Turek 
Komisje przyjęły protokół Nr 5/2025.  
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Ad. pkt 18. 
W sprawach różnych Wójt T. Sobieraj poinformował, że za dwa dni odbędzie się Sesja Rady Gminy 
Gzy, więc szczegółowo omówi sprawy bieżące. Zwrócił się z prośbą do państwa Radnych lub za 
pośrednictwem sołtysów o rozpowszechnienie informacji wśród rolników w obszarze szacowania 
strat w uprawach w związku z wystąpieniem niekorzystnych zjawisk atmosferycznych  
tj. wiosennych przymrozków. Na stronie Gminy Gzy jest zamieszczona szczegółowa informacja,  
a także jest możliwość pobrania wniosku o oszacowanie szkód lub osobiście do odebrania  
w siedzibie Urzędu Gminy Gzy.  Poinformował również, że Komenda Powiatowa Policji w Pułtusku 
oraz Posterunek Policji w Świerczach zaprasza Państwa Radnych do udziału w debacie społecznej 
poświęconej bezpieczeństwu mieszkańców Gminy Gzy w dniu 22 maja 2025 r. o godz. 12:00  
w Świetlicy Wiejskiej w Gzach. Zwrócił się z prośbą do Państwa Radnych o w miarę możliwą 
obecność i udział w debacie. Dodał, że z zaproszeniem zwróci się również do Państwa Sołtysów. 
Ad. pkt 19.  
Zamknięcie komisji. 

Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodnicząca wspólnego posiedzenia 
E. Oleksa o godz. 14:47 zamknęła posiedzenie wspólne komisji. Protokół jest odzwierciedleniem 
przebiegu posiedzenia i zapisania istotnie ważnych wypowiedzi mających na celu podjęcie decyzji  
w poszczególnej tematyce obrad. 

Przewodniczący wspólnego posiedzenia 
 

PRZEWODNICZĄCY 
Komisji Oświaty, Zdrowia  

i Bezpieczeństwa Publicznego  

/-/ Mateusz Sierzan  
 
 

PRZEWODNICZĄCY  

Komisji Budżetu Finansów 

/-/ Emilia Oleksa 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotowała: Beata Lewińska 
09.06.2025 r. 


